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 2.2.12 שבועימייל     

 הודעה חשובה מאוד ממערכת החינוך: הרשמה לגני ילדים לשנת הלימודים הבאה )תשע"ג(.  .1
בשנת הלימודים הבאה.  6עד  3בימים אלו מתקיימת הרשמה במועצה של כל הילדים שיהיו בגילאי 

 לנוחיותכם, משרד חינוך הביא את הטפסים ליישוב, כדי להקל על החתמתכם.
על כל ההורים לילדים בגני תות,שקד,רימון ותאנה, ובנוסף ילדי טרום חובה בזית ובדקל )אלה שיהיו 

 בשנה הבאה בגן חובה( לסור בדחיפות למשרד )צמוד לגן תאנה( ולחתום על הטפסים. 
 

אלא רק  : לא מדובר בחתימה על חוזה מול מערכת החינוך היישובית או תשלום מקדמה כלשהי, שימו לב
בהסדרת נושא הרישום מול המועצה, האחראית מטעם המדינה על הקצאת תקנים ומקומות בגנים  

 ומעלה.    3לילדים מגילאי 
דקות( דרושה למערכת הגיל הרך על מנת לקבל את התקנים המגיעים לה   3חתימתכם הדחופה )לוקח  

מהמועצה וממשרד החינוך, ובכך לאפשר הערכות מיטבית בתקנים ותשתיות, תוך מזעור עלויות לרווחת  
 כל ילדי היישוב. 

 
 גם הורים לילדים שגרים ביישוב ואינם מתכננים ללמוד בגנים ביישוב צריכים לחתום על הטפסים. 

 נודה על שיתוף הפעולה המהיר.
 

 שעות פתיחת המשרד : 
 16:15-17:00וגם  8:00-15:30יום א' 
 7:30-15:30יום ב' 
 8:00-15:30יום ג' 

 בברכה,
 שמוליק, יהודית, יעל ורפי. 

 
 חדש בספרייה  .2

בכניסה לספרייה, משמאל לדלת, יש פתח )מכוסה,   סוף סוף יש לנו מקום מיוחד להחזרת ספרים בכל עת!
 תודה לדור סעידי על ההתקנה.                       עם ידית(.

 רותי ופוריה                                                            
 

 2.12פרוטוקול פורום חינוך ציבורי מס'   .3
 

 22.1.12תאריך הישיבה: 
סלע, -שמוליק לדרר, יהודית שוהם, רפי בוימל, מור רפפורט, רוני גרניט, אוכמה אבירם, ליאור אפלנוכחים: 

 . גיא כ"ץ חסרים:    חלי זלינגר
 סדר יום:  

 בחירת יו"ר קבוע לפורום החינוך הציבורי.  .0
 עדכון סטטוס החינוך הבלתי פורמאלי ביישוב.  .1
 הפנינג גיל רך תשע"ב. .2
 גן חובה תשע"ג. .3
 חוזים מול הורים.  –הערכות לקראת תשע"ג  .4

 דיון והחלטות: 

 בחירת יו"ר קבוע לפורום החינוך הציבורי.  .1
 סיכום: רפי בוימל נבחר בפה אחד.

 עדכון סטטוס החינוך הבלתי פורמאלי ביישוב.  .2
שמוליק ורפי עדכנו את הפורום בקצרה בסטטוס החינוך הבלתי פורמאלי ביישוב בכלל, ובפרט לאור 

מנחם  אגודת מתיישבי כפר  
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ההודעה ששמוליק שלח לאחרונה לתושבים בעניין פיצול סמכויות הניהול הבלתי פורמאלי. יש לציין  
שמנהל הבלתי פורמאלי הצטרף למערכת החינוך הבלתי פורמאלי בתקופת משבר בתחומים שונים,  

הובהר שמדובר במצב ביניים, ושהנושא   בקרב הנוער. ועושה מאמצים לשמר עבודה חינוכית חברתית
בטיפול מזכיר היישוב, מנהל הבלתי פורמאלי, מדריכי גבע והמדריכה הפדגוגית המלווה את המערכת  

)רוני צור(, ומעתה יעורבו גם חברי הפורום בייעוץ ככל שיידרש. כמו כן, הובהר שהייתה תקלה בהעברת  
 המסר בתוך הפורום קודם לישיבה זו, שנבעה מאילוצים שונים שהוסברו בדיון. 

סיכום: יתקיים דיון נוסף בליווי רוני צור לגבי חידוד תפקידי הפורום בנושאים שונים, ויוסקו מסקנות  
 לאור התהליך שמתרחש בחינוך הבלתי פורמאלי. 

 הפנינג גיל רך.  .3
בשנה שעברה התקיים אירוע בניצוחה של יהודית ומערכת הגיל הרך כולה, מתוך מטרה "להצדיע" 

למערכת הגיל הרך, לייצר שיתוף פעולה עם המערך הבלתי פורמאלי, לחבר את המערכת לקהילה, והכל 
תוך אמירת תודה לצוותים, והזמנה למפגש מהנה ומגבש עם הילדים וההורים. התכנון נעשה תוך 

התאמה לכל שכבת גיל. ההפנינג התקיים ביוני, ומזג האוויר היה חם מאוד. הכוונה היא להנהיג הפנינג 
 שכזה כמסורת של הגיל הרך מדי שנה כחיבור לקהילה כולה.

 התקיים דיון על המתכונת הנכונה לביצוע בשנה זו לאור המסקנות מהשנה שעברה.
 סיכום: 

א. ההפנינג יתקיים באזור חג הפסח, מתוך רצון להתחבר למסורת ה"אביבון" שהתקיימה ביישוב  
 שנים רבות. תאריך מדוייק יימסר בהמשך.

ב. הכוונה תהיה לתת מענה לכל ילד בכל גיל, באותו הרציונאל של השנה שעברה, תוך פעילות  
 הורים וילדים.

ג. יהודית תכין את המתכונת ותציגה לפורום, ותעביר לכל אחד מחברי הפורום משימות לביצוע על 
 מנת להקל על הארגון, ואלו יפעילו תושבים והורים ככל שנדרש.

 גן חובה. 
, אמור להבנות מבנה גן חדש בסמוך לבי"ס האלה. במבנה זה יושקעו 1.9.12עד תאריך ה -רקע 

₪ ע"י המועצה ומשרד החינוך לרווחת ילדי היישוב. בעבר כבר סוכם עם המועצה,    1,100,000כ
שהמבנה, לכשייבנה, יימסר למערכת החינוך היישובית, ויתופעל כאחד מתוך הגנים ביישוב לכל דבר  

 ועניין, באותה המתכונת של החינוך הקיבוצי והיישובי. 
התקיים דיון בדרכי הקליטה של המבנה החדש, ובאפשרויות השונות לשימוש בו. אחד הנושאים 

גילאי )טרום חובה וחובה יחד( או לעבור למתכונת -המרכזיים בדיון היה האם להמשיך במתכונת של גן דו
חד גילאית )טרום חובה וחובה בנפרד(, גם לאור מספרי הילדים הצפויים )שהוצגו בדיון(, וגם לאור סגנונו  

 ומיקומו של המבנה החדש.
(, שמשמעותו עבור 3-4עוד הובהר, בהקשרי חוק החינוך החובה החדש שחוקק לאחרונה )גילאי 

המערכת היישובית בפרט וכל מערכות החינוך במועצה בכלל, נמצאת עדיין בברור של המועצה מול 
משרד החינוך, ולכשתהיינה תשובות, הן תפורסמנה לפורום ולכלל הציבור, והמערכת תיערך בהתאם. יש 

, המערכת היישובית פועלת בשיתוף פעולה עם  5-6לציין שגם עד היום, כשהחוק מוכל רק על גילאי 
המועצה ומשרד החינוך, מקבלת תקצוב, ובהתאם לכך מתומחר שכר הלימוד, בעבור כל השירותים  

שאינם מסובסדים ע"י המדינה )תגבור צוות, לימודים בימי חופשה של משרד החינוך, הזנה, צהרון, חוגי  
 העשרה וכו'(.

סיכום: תעשה עבודת הכנה מקצועית באחריות יהודית יחד עם אנשי מקצוע ובליווי המועצה, 
לטה, יוחלט  , לשם קבלת החלטה עקרונית. לאחר לקיחת ההח17.2והעבודה תוצג לפורום בתאריך 

 על צעדי ההמשך )תמיכה בצוותים ובהורים, דברור לקהילה וכו'(. 

 חוזים מול הורים.  –הערכות לקראת תשע"ג  .4
סיכום: הוצגה לחברי הפורום טיוטת חוזה לשנת תשע"ג. כל אחד מחברי הפורום התבקש לעבור על 

החוזים, ולשלוח הערות בכל נושא. כל ההערות ייאספו, החוזה יתוקן בהתאם, ויתקיים דיון סופי 
 וההחלטה על מועדי ההרשמה. 

   יו"ר פורום חינוך ציבורי   -רפי בוימל                                                              
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 .  18.1.12מיום  פרוטוקול ישיבת ועד   .5

 1.12פרוטוקול ועד אגודה מס'  
 

 18.1.12תאריך הישיבה: 
 שי בר, אמנון זלינגר, קובי מגדיש, אבי בן צבי, שלומי גרבר, צפי צור, שמוליק לדרר נוכחים:
 בועז קפלן, אברהם טולדו, רפי בוימל חסרים:

 אביב קוחל ויחיעם יוגב )בנושא תחנת הכוח( מוזמנים:
 דוד, אהובה וסימון עמיאל )בנושא בית הכנסת( -דורון קורנפלד, דן בן   

 סדר יום:  
 תחנת הכוח .1
 בית הכנסת  .2
 הסכם הגישור .3
 מכרז גינון  .4
 מתקן ילדים  .5
 מחסן תחפושות .6
 24.11אישור פרוטוקול  .7

 דיון והחלטות: 

כידוע המאבק בהקמת התחנה לא צלח ולפיכך התחנה של "דליה אנרגיות" תיבנה   תחנת הכוח. •
בסמוך לתחנת הכוח הקיימת של חברת החשמל. נסקרו ההשלכות של הקמת תחנת הכוח על 

 היישוב ודרכי הפעולה מעתה.
o   סיכום: הועד מברך את אביב קוחל, ראש העמותה למען איכות הסביבה ביואב, על

 נכונותו להמשיך ולפעול, ומסמיך אותו לייצג את היישוב בנושא זה. 
o   :פעילות היישוב תתבצע במישורים הבאים 

תאום עם המועצה לגבי שכירת יועץ או חברת פיקוח מומחים בתחום אשר יפקחו ויוודאו שיחד  •
עם הקמת התחנה נבנים גם אמצעי ההגנה הנדרשים כנגד הסיכונים הסביבתיים, ושאין חריגה  

מהאישורים ומההסכמים שדליה אנרגיות מחויבת להם, ומהמלצות היועץ שנשכר בעבר ע"י  
 המועצה.

 "דליה אנרגיות".-תאום מול המועצה לגבי העברת כספי פיצויים שיגיעו מ •

משא ומתן ישיר מול "דליה אנרגיות" הן לגבי אמצעי ההגנה הנדרשים כנגד הסיכונים   •
 הסביבתיים, והן לגבי פיצוי כספי.

מדרום   –הוצגו העקרונות המוצעים להפעלה, מקורות תקצוב, ומיקומים אפשריים  בית כנסת. •
למגרש הכדורגל )בתוך שטח צפית(, או מדרום לחומה ומגדל. דווח כי מובטח תקציב ממקורות  

 שנים.   10חיצוניים הן להקמת בית הכנסת והן למימון התחזוקה בו במשך 
סיכום: התושבים המובילים את הנושא יפיצו בהקדם )דרך המייל היישובי( דף עקרונות, ולאחר  

מכן ייזמו פגישות בפורומים מצומצמים הן בהרחבה והן בקיבוץ ע"מ להסביר את המהלך על כל 
 משמעויותיו, לפני כינוס אסיפה והצבעה בנושא. 

הועד מברך על קבלת הסכם העקרונות של הגישור ברוב מכריע, הן בקיבוץ והן  הסכם הגישור.  •
₪ במימון    20,000 -₪ במימון היישוב )ועוד כ  25,000 -כ –בהרחבה. דווח עלות שכר המגשר 

 המועצה(.
סיכום:  שמוליק וחמוטל יסכמו עם המגשר את המשך עבודתו על גיבוש המסמך המפורט. 

 ידי המגשר, ויובא לאישור סופי ע"י צוותי הגישור ביישוב.-מסמך זה ינוסח על

 מכרז גינון. •
o  סיכום: שמוליק ייפגש עם חמוטל ועם פיצ'ון ע"מ להתעדכן בשטח לגבי השטחים

המגוננים בקיבוץ, לצורך הוצאת מכרז גינון על כל שטח הגינון ביישוב, בהתאם להסכם 
 הגישור.  
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לפי הסכם הגישור, כספי הפיתוח יושקעו לפי החלטת הקיבוץ. חברי הועד מהקיבוץ  מתקן ילדים.  •
 עדכנו שהקמת מתקן משחקים בגבעת הילדים תובא להצבעה במוסדות הקיבוץ.

  הקיבוץ העמיד לטובת היישוב את מחסן התחפושות הגדול לילדים ולמבוגרים. מחסן תחפושות.  •
 האגודה כיסתה בשנה שעברה תשלום על השלמת תחפושות במסגרת בלאי.

סיכום: ייגבה תשלום סמלי מכל מי שישתמש בתחפושות מהמחסן ע"מ לשאת במרבית עלות  •
 זו.

 לפרסום. 25.11אישור פרוטוקול  •
o .סיכום: הפרוטוקול אושר כלשונו דרך המיילים ופורסם 

                                                                                                
 שי בר

 יו"ר ועד מתיישבי                                                                                         
 

 

 עד הורי בי"ס האלה  וו .6

בימים אלו עולה לדיון במועצה נושא גודל הכיתות בבתי הספר היסודיים במועצה, החלטות אלו יקבעו את 
מס' החניכים בכיתה. כתוצאה מכך עולה שאלת שמירה על "שיטת הנושאים" הנהוגה בבתי הספר האלה  

 ושדות יואב. 
 ועד הורי בית הספר יוצא בקמפיין להגברת המודעות בקרב הורים לתמידים בגילאי היסודי עכשיו ובעתיד. 

 מפורסמים בלוח המודעות. כל הפרטים 
 

 לב-אפרת כהן גידי קרון , איילת זייצוב עופרי פלדמן,ועד ההורים:                       

 
 20.2.12 -יתקיים ב תרגיל התגוננות מפני רעידת אדמה במוסדות החינוך וגני החובה .7

 וגם אצלנו. 

 אירוח חיילים בודדים -פרויקט של המועצה  .8

  15.02.2012חברים יקרים,  אנו זקוקים למשפחות מתנדבות לארח חיילים בודדים בתאריך 

 !!! נודה להירתמותכם לפרויקט חשוב זה.  הארוח אינו כולל לינהלארוחת ערב .

     08-8500737המעוניינים יפנו אל: חן רוזן טל. 

לחינוך הבלתי פורמלי יתקיים    במסגרת עבודת צוות ההיגוי  -  " מפגש על "חשיבות תנועת הנוער .9

 בבי"ס האלה.  21:00בשעה  21.2.12מפגש פתוח  ביום שלישי 

       )תושב הישוב( ,מזכ"ל תנועת הצופים ויתקיים דיון.  רותם יואליבמפגש תהיה הרצאה של  

 

                                          

 


